
Generalforsamling 
Aarøsund & Omegns Fritidsfiskeriforening 
Søndag den 21-01-2023 Kl. 14:00 
Referat 
 
01) Valg af dirigent:  Gert Jørgensen blev valgt 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var lovlig varslet og dermed beslutningsdygtig. 
    
02) Formandens beretning v/Gert Jørgensen 
2023 blev året hvor åle fiskeriet blev lukket ned. Samt meget småt med øvrigt fiskeri. Det var også året 
hvor vi måtte sige et sidste farvel til 1 æresmedlem af Foreningen. Ib Jensen. Ære være hans minde. 
 
Ingen torskespisning i 2023, pga. muligt forsamlingsforbud. I stedet fik vi afholdt sildespisning, dog uden 
den store tilslutning fra foreningens medlemmer, meget ærgerligt da det var et rigtig fint arrangement.   Vi 
prøvede ellers at flytte det til en søndag i 2023, efter opfordring i 2022, som var på en lørdag. Men det 
ændrede ikke noget. Så der bliver ingen sildespisning i 2024. I stedet satser vi på torskespisningen igen, for 
at se om det kan samle flere medlemmer. Vi skal jo i henhold til vores vedtægter lave arrangementer for 
vores medlemmer, og når der ikke dukker medlemmer op til vores arrangementer, skal vi jo se os om efter 
andre græsgange. 
 
Der blev afholdt brofest i 2023, igen med opbakning fra medlemmerne. Arrangement gav et overskud. Så 
der bliver også brofest i 2024, evt. samme dag som oprydningsdagen, da denne dag trækker flere 
medlemmer til end til selve festen. Så er det kun lørdag i stedet for 2. 
Tak til hele bestyrelsen og medlemmer for at bistå med at få arrangementet til at løbe af stabelen. 
 
Der blev arrangeret en oprydningsdag ved grejskure og bag muren, hvilket kom til at se rigtig godt ud. Tak 
til alle der gav en hjælpende hånd.  
 
Lottospil blev afholdt i november, antal deltagere og overskud vil fremgå af kassererens regnskab for 2023. 
 
Liste/venteliste på overtagelse af skure er opslået. Der er 5 på venteliste. 
 
2023 fik vi sammen med andre aktører besluttet, at vi skal have ny vejrstation. Er bestilt. 
 
2022 blev året hvor vi fik indført friskbagte boller med pålæg og ost til generalforsamlingen. Det skal vi 
også have denne gang, når generalforsamlingen er slut. Vi må jo ikke glemme hyggen. 
 
 
Formand 
Gert Jørgensen.  
 
 
03) Foreningens regnskab v/Carsten Andersen 
Henrik, spurgte ind fra sildebord (100,-kr). Hvorfor kun 100,-kr? 
GJ, for lidt tilslutning. 
MobilPay 610,-kr? Fjumre udgift ifb. Kasserer skifte. (Gebyrer). 
John, Hvad sparer vi op til?  
GJ, kassebeholdningen stammer hovedsageligt, tilbage fra Havnefesterne. 



Eigil, informerede om en kommende udgift til ombygning af en bøje til placering ved Råde hoved stenen, 
for at servicere jollesejlerne og andre der sejler tæt under land. Bøjen renoveres hos bådebyggeren og 
tilsyn førs af fiskeriforeningen som en service. 
 
Herefter blev regnskabet godkendt. Vedhæftet som pdf. 
 
 
04) Indkomne forslag: Ingen. 
 
05) Vedtægtsændringer: Ingen 
 
06) Valg iflg. vedtægter § 3 
På valg: 
Formand  Gert Jørgensen  Genvalgt 
Best. Medlem. Christian Bork Genvalgt 
Best. Medlem. Jørgen Platz  Valgt 
   
 
Fra sidste Generalforsamling 2023: 
Suppleant:  Ib Udesen   Genvalgt   
Suppleant:  Lars Nielsen  Valgt     
Revisor  Ib Udesen   Genvalgt    
Revisor Suppleant: Leif Nielsen  Valgt 
   
Repræsentant for Aarøsund Medborgerhus Gert Jørgensen 
    
Fanen:  
Fanebærer  Lars Christian Bork  Genvalgt    
Fanejunker.  Ib Udesen    Genvalgt    
Fanejunker.  Christian Bork Valgt 
 
07) Kontingent. § 6 
 Kontingent.  Uændret. 
Aktive:   150,00 / årligt.  Passive:    30,00 / årligt.  
 
 
8) Evt.  

 
Arrangementer: 
 
Torskespisning: 03-02-2024  
GJ, pt. Er der 32 tilmeldte, vi skal være min. 50, så vi læner os op af en aflysning. I 2019 var der 56 

tilmeldte, dette gav et underskud. 
 
Brofest:  
Dato? Bestyrelsen kommer med en dato . Oprydning bag molen samme dag.   
Lars Bork kom med forslag om at det skal være en familiefest: 
Krabbevæddeløb. 
Konkurrence for voksne. 
Pålidelighedsløb for joller på vandet. 
 
  



Sildespisning:  
Meget få medlemmer deltog, så derfor ingen sildespisning i 2024. Ellers et fint arrangement 
 
GJ, Vi må nok se i øjnene at der er mange arrangementer fra de forskellige foreninger og vi kæmper om de 
samme kunder. 
 
Havneevent:  
3/8-2024 på Lystbådehavnen: Et samarbejde mellem lystbådehavnen, bådelauget, bynævnet og 
fiskeriforeningen. 
Eigil, lystbådehavnen har et ønske om mere åbenhed -Vejrstationen bliver indviget den dag. 
Diens Kliver vil gerne deltage i arbejdsgruppen. 
 
 
Herefter en diskussion om man skal være medlem (min. Passiv) for at deltage i vores arrangementer? 
Forslag om at sende en betalings anmodning på MobilPay til de passive medlemmer. 
 
Johannes Damkjær: Passive medlemmer betaler kun 30,-kr/år, burde være 50,-kr/år. 
 
 
Takststigninger på jollepladser: 
GJ, Takststigningerne fra kommunen er helt uhørt. Mange utilfredse medlemmer omkring dette. 
Ejner, Er taksterne incl. El?  
GJ, Ja det er de. 
Herefter en diskussion omkring emnet. 
Alle kan ikke få strøm ud til bådene. Man kan ikke opkræve penge for noget man ikke kan levere. 
 
Bestyrelsen ser på problematikken og tager fat i kommunen. 
 
Herefter blev Generalforsamlingen lukket ned. 
 
 
Referent: Jørgen Platz 
 
Dirigent: Gert Jørgensen 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


